
 Anteckningar från ungdomsrådet 14/9 2009 
Närvarande: Andrea Curtsby, Björn Gummesson, Gustav Hedin, Axel Haldin Lindmark, Daniel 
Hultberg, Thomas Hultman, Elias Hultberg och Kulla Persson Kraft. 

 

Punkt 1. Mötet inledes med ännu en av Kullas roliga övningar, ordförande Elias och sekreterare 
Björn valdes. 

 

Punkt 2. Anteckningar från förra mötet delades ut och vi gick igenom dom.  

Daniel väljs att tillsammans med Björn ta itu med hemsidan.  

Thomas utses till informationssupport. 

 

Punkt 3. Eleverna i åttonde klassen på Dackeskolan hade denna veckan kommunprao och Björn 
Gustav och Elias höll i ett kort föredrag för två grupper efter mötet.  

Nästa måndag ansvarar Andrea, Elias och Axel för kommunpraon. 

 

Punkt 4. Vi diskuterade ”informationsdagarna” om Ungdomsrådet som vi skall hålla i på 
Wasaskolan och Dackeskolan. Vi bestämde även att vi skulle informera Idekulla. Vi kom fram till 
att de här dagarna ska utspela sig under vecka 45.  

Bestämde följande ansvariga:  

Wasaskolan; Andrea, Daniel och Thomas.  

Dacke och Idekulla; Gustav, Björn och Axel. Daniel ställer frågan till Idekulla.  

Elias och Kulla ansvarar för fundera på ett informationsmöte på kvällen för ungdomar som inte går i 
grundskola eller gymnasium och för andra intresserade.  

Alla funderar till nästa möte på vad vi säger och hur. 

 

Punkt 5. Möte med andra Ungdomsråd den 7/10. Vi diskuterade kulturverkstans ”uppträde” under 
denna dagen men mycket längre än så kom vi inte. Vi har en lite mer utförlig planering under nästa 
möte. 

 

Punkt 6. Vi noterade att kulturmässan och mötet med politiker 23/10 var flyttad till mars 2010.  

Fredrik Morfelt som är ombudsman för Sveriges ungdomsråd besöker oss i Tingsryd den 26/10 kl 
13 – 16.00. BOKA eftermiddagen. 

 

Punkt 7. Ingen av mötesdeltagarna hade några övriga frågor. Nästa möte bestämmer vi till 
onsdagen den 30/9 kl 15.00 – 17.00. 

 

Vid anteckningarna 

Björn 
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